



For those who are entering Japan from China starting January 12th, 2023.

After 00:00 JST on January 12th*, 2023, temporary measures will apply to

- all those who have stayed in China (excluding Hong Kong and Macau) within 7days of the arrival date.
- all those who are entering Japan via a direct flight from China (including Macau, excluding Hong Kong).

* Temporary measures will apply to those who board an aircraft with an estimated time of arrival after 00:00 JST on January 12th, 2023.

| Visit Japan Web | Valid Vaccination Certificate | Pre-departure Test | On-arrival Test | Isolation |
|-----------------|-------------------------------|--------------------|-----------------|-----------|
| Required | With | Required | Required | - |
| | Without | | | |

- After 00:00 JST on January 12th, 2023, all those who are entering Japan via a direct flight from China (including Macau, excluding Hong Kong) required to obtain a certificate of Pre-departure Test.
- In the country of departure, if you do not obtain a certificate of Pre-departure Test before boarding, you will be denied boarding the aircraft.
- Passengers with valid vaccination certificates who are not flying directly from China (including Macau, excluding Hong Kong) to Japan, will not be required to obtain a certificate of Pre-departure Test.
- Please pre-register the information required for quarantine procedures via “[Visit Japan Web](#)”. We request that all travelers use “[Visit Japan Web](#)”, as it will take an extended period of time to confirm documents for those who do not use it.
- Those who test positive will be required to quarantine at a designated facility.



令和5年1月12日起，从中国入境的人士

对于令和5年1月12日凌晨0点（日本时间）起（※）入境的人士

- 有中国（香港、澳门除外）旅居史（7天内）的所有人士及
- 对于从中国（含澳门、不含香港）直飞入境的人士

适用于以下入境防疫措施。

※ 适用对象为乘坐飞机的预定到达时间为令和5年1月12日凌晨0点（日本时间）起的入境者。

| 注册 Visit Japan Web | 有效疫苗接种证明书 | 出国前的检测证明书 | 到达时检测 | 入境后待机 |
|-----------------------|-----------|-----------|-------|-------|
| 需要 | 有 | 需要 | 有 | 无 |
| | 无 | | | |

- **令和5年1月12日凌晨0点（日本时间）起，对于从中国（含澳门、不含香港）直飞入境的人士，**无论是否持有有效疫苗接种证明书，**所有人员都需要出示出国前检测证明书。**
- 请注意，如果从中国出发时在登机前**未持有有效的出国前检测证明书的情况下，将会被拒绝登机。**
- 对于**未从中国（含澳门、不含香港）直飞入境的人士**，持有有效疫苗接种证明书时，无需出国前的检测证明书。
- **请通过[Visit Japan Web](#)进行检疫手续的事前注册。**
没有注册[Visit Japan Web](#)的情况下，因在检疫时的文件确认等需要花费时间，所以请务必使用。
- 入境时检测结果为阳性的情况下，根据检疫所长的指示，需要在检疫所长指定的住宿疗养设施等进行疗养。